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Vatten är en av våra viktigaste gemensamma resurser. Fyrisån har varit en given del i 

vår stadshistoria och har genom åren bidragit till både nöjen och nyttor. 

Kommunen har haft lyckade kampanjer med till exempel ”Fyrisån börjar här” men det 

finns mer att göra. 

Fyrisån har ofta rapporterats som ett av Sveriges mest kontaminerade vattendrag. 

Diklofenak och PFAS är bara några av de ämnen som haft för höga värden. Uppsala 

vatten satsade stort på ny reningsteknik med hjälp av aktivt kol vilket skulle rena 

Diklofenak med upp till åttio procent 

Uppsala kommun har högt uppsatta mål om både miljö och hållbarhet, samtidigt som 

kommunen har ett av landets mest förorenade vattendrag. 

 
 

 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens 

ordförande: 

• Hur verkar kommunen för att minska halterna av skadliga ämnen såsom PFAS 

och läkemedelsrester i ån? 

• Hur arbetar Uppsala kommun för att öka återvinningen av läkemedel bland 

invånarna? 

• Hur många dagvattenbrunnar filtrerar vattnet innan det rinner ut i Fyrisån? 
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